Remote control pairing instruction:

- 1. Connect the light fixture to a USB port. Press and hold the "ON" button on the remote control within 5 seconds after the LED lights are powered on. The LED lights flash, indicating it is in searching and pairing mode. 2. The LED lights stop flashing, indicating
- that the remote control has been successfully paired with the light fixture.
- 3. This light fixture will not be controlled by another remote control until you perform the above pairing operation again.

APP mode

Music Remote(Advanced Version)

Before using the remote control pull out the bottom plastic piece

使用遙控器前請拉出底部塑膠片

動能模式

Adjustment / 調整

Music Activation Mode

increase / Decrease Speed

音樂啟動模式

增加/減緩速度

APP name is "duoCo Strip". Please search for and install the APP in the QR code.



Download on th

- Functions are listed as follows: 1. Adjust the brightness and color temperature of 16 million
- kinds of colors for monochrome LED strip. 2. Six color sequence modes to choose from: Static, Strobe Flash, Gradual Change, Cross-Fade, and Jump Change, each
- with multiple color modes.
- 3. In music sync mode, the LED lights can change color and
- speed to sync according to the rhythm of the music. 4. In External Microphone mode: the Built-in high-sensitivity
- microphone can adjust the speed and color of the lighting to match the sounds around you.
- 5. Schedule: Select the date and time to turn on / off the timing light. The light will turn on / off for the time you set.

遥控器對码说明:

- 1. 將燈具連接到一個USB連接埠上 在燈具接诵雷源後5秒內按住遙控 器「ON」鍵。LED燈帶閃爍,表
- 示它正處於搜尋和對碼模式。 LED燈帶停止閃爍,表示此遙控器 與燈具已對碼成功。
- 3. 這個燈具將不會被其它的遙控器控 制。除非你使用其它的搖控器重做 以上對碼操作。



- 1. 調整單色LED燈帶1600萬種顏色的亮度和色溫
- 交叉褪色和跳躍變化, 每種都有多種色彩模式
- 改變顏色和谏度來同步。
- 燈光的速度和顏色以配合您周圍的聲音
- 5. 時間表: 選擇開啟或關閉定時燈的日期和時間 **燈具將在您設定的時間打開或關閉**

從此應用商店下載 AppStor



請掃描二維碼搜尋並安裝該

應用程式模式

應用程式名稱是"duoCo Strip"。

功能列舉如下:

- 2. 六種顏色序列模式可供選擇: 靜態、頻閃、漸變
- 3. 在音樂同步模式下, LED燈可以根據音樂的節奏
- 4. 外接麥克風模式: 内置高靈敏度麥克風可以調節

Lamp list - Status of device connection . 燈列表 裝置連線狀態 Status of device connection 裝置連線狀態 (2) Switch to color and brightness interface: 切換到顏色和亮度界面: Click to show the lamp list Click to display setting view 點擊顯示婚列表 -點擊顯示設置視圖 Lamp switch button 切換色盤 开关婚按鈕 - Adjust the color 滑動調節顏色 Display the RGB value click to manual adjustment view 顯示RGB值點擊到 手動調節視圖 Click square icon to adjust the color race ____ 點擊色塊調節顏色 Click to shift the interface 點擊切換界面

(1) Click to show the lamp list, view lamp list:

點選顯示燈列表,查看燈列表:

Scroll the selection mode 滾動選擇模式 Adjust speed 調節速度 Adjust luminance 調節亮度

(3) Switch to the mode interface:

切換到模式界面:

(4) Switch to the music rhythm: 切換到音樂律動:



Recycle mode Unknow Music 循环模式

Music list

音樂列表

Music rhythm through the microphone on the product 透過硬體麥克風進行律動

(5) Switch to the microphone rhythm interface:

切換到麥克風節奏界面:

Music rhythm through

cell phone microphone

诱调手機麥克風谁行律動

Phone Microphone Mode 透過手機麥克風即時捕捉聲音

-External Microphone Mode

4-style rhythm

- 四種律動風格可谓

Change the sensitivity of

改變麥克風靈敏度適配 音源的遠近與強度

MIC to match the sound

诱调外部麥克風即時捕捉聲音

light-On function 開啟和關閉開燈功能 Set the time of Light-On -設定開燈時間 Repeat setting / 重複設定 once light-0n 不選擇表示只開燈一次 Enable or disable the Light-Off function 開啟和關閉關燈功能 Set the time of Light-Off -設定關燈時間 ------ Repeat setting / 重複設定 No selection for once Light-Off 不選擇表示只關燈一次

Enable or disable the

(6) Switch to the schedule:

切換到時間表:

Click to save the

new assignment 點擊储存每根

Change the real

color of this line

改變這條線的

實際顏色值

線的額色設置

(7) Switch to the modify pin sequence interface: 切換到調整線序界面:

安卓手機使用音樂播放器下載歌曲或將歌曲從電腦複製到手機上 (2) Restart duoCol Strip and switch to music Rhythm Interface to see the newly imported music files.

(1) Android phone use music players to download songs or copy songs

重啟duoCol Strip、切換到音樂律動界面即可看到新導入的音樂檔案

1. Download local music on android phone:

from computers to mobile phones

2. Download local music on iPhone

Local music / 本地音樂:

在安卓手機上下載本地音樂:

- 在蘋果手機上下載本地音樂
- (1) Install iTunes software on your computer (Apple or Windows).
- 在你的電腦(Apple 或 Windows) 上安裝 iTunes 軟件。
- (2) Log in to iTunes with the same Apple ID account on the iPhone.
- 在蘋果手機上使用相同的Apple ID帳號登入iTunes。
- (3) Use iTunes to import downloaded music files on your computer.
- 使用 iTunes 將下載的音樂檔案導入電腦。

(4) The imported music files will be synchronized to the iPhone in 導入的音樂檔案將會即時同步到蘋果手機。